
 مشهد – صبوری،خبرنگاراقتصادسرآمد-معاون 
خدمات و محیط زیســت شــهری مطــرح کرد 
:شهرداری مشــهد آماده همکاری با گروه های حامی 
حیوانات در خصوص کنترل جمعیت سگ های دوره 
گرد و بی خانمان بر اساس قانون است طبق تحقیقات 
زیست جانوری و بخصوص کارشناسان صاحب نظر 
در مورد سگ سانان ، بدنبال احساس ترس از انقراض 
و کاهش نســل ،هرچه تعداد انان یا کشتار کاهش یابد 
، به شکل برنامه ای نانوشته ، تعداد دفعات زاد و ولد و 
همچنین تعداد ماده زایی انان افزایش می یابند . دکترعلی 
نجفی درمورد سگ های دوره گردو بی خانمان اظهار 
کرد:این یک واقعیت است که انسان درراستای گسترش 
حوزه نفوذ خود ، در حیطه زندگی سایر حیوانات مداخله 
می کند. دکتر علی نجفی  افزود: در واقع اگر بخواهیم 
واقعه بینانه نگاه کنیم این انسان است که برای طبیعت 
ایجاد مزاحمت می کنند لذا منطقا و طبیعتاً نمی تواند ان را 
بعنوان عارضه نامطلوب شناسایی کند .معاون خدمات و 
محیط زیست شهری شهرداری مشهد با بیان اینکه انسان 
وحیوان در طبیعت هرگز در تعارض نبوده است تصریح 
کرد: باید به سمتی برویم که هم عناصر طبیعت که همانا 
سرمایه های اکوسیستمی ژیکی هستند حفظ شودهم 
جان انسان که باید کرامت و شان و آرامش وامنیت انان 
حفظ گردد.دکتر نجفی با اشاره به اینکه باید ببینیم این 
چالش و اختلاف ازکجا به وجود می آید ،خاطر نشان 
کرد:در وهله اول هر حیوانی در حیطه زندگی یک حوزه 

قلمرو و نفوذسلطه دارد ،اگر انسان وارد ان حوزه بشود 
و در حیطه حاکمیت آن حیوان مداخله کنند این مداخله 
چه مثبت یا منفی قطعا در تنظیم و تعادل بقای حیوانات را 
برهم میزند.وی ادامه داد : سگها افریده پروردگار حکیم 
اند و از دیرباز در کار نگهبانی گله و زنده یابی در حوادث 
در کنار انسان بوده و هست لیکن حضور و تردد انها در 
بافت زندگی انسانها قابل قبول و خوشایند همه نیست از 
طرف دیگر باید به انواع حیوانات رقیب مانند شغال گرگ 
و روباه اشاره کرد که در تعارض منافع با سگ شناخته 
شده اند لذا هر چه حوزه نفوذ سگ را در حاشیه شهر کم 

کنیم ، حضور سایر حیوانات رقیب افزایش می یابد که 
این امر بدیهی و حتمی است.معاون خدمات و محیط 
زیست شهری شهرداری مشهد اضافه کرد: نکته دیگر این 
است بنا بر بررسی های انجام شده از سالهای قبل به همان 
تعداد که سگها معدوم شدند نه تنها در سال بعد تعدادشان 
کم نشده بلکه بیشتر شده است .وی با طرح این سوال 
که در این رابطه چه باید کرد گفت: بنده که مسئولیتی 
را پذیرفته ام، و موظف هســتم در چارچوب وظایف 
سازمانی دستورالعملی که ابلاغ می شود را اجرا نمایم 
.معاون خدمات و محیط زیست شهری شهرداری مشهد 

افزود : من و همکاران زحمتکشم تمایل به کشتن سگها 
نداریم اما باید در حوزه ارائه خدمات شهری ارامش خاطر 
و امنیت روانی شهروندان را فراهم نمایم لذا باید سگهای 
دوره گرد و بی خانمان را جمع آوری و ساماندهی کنیم 
دکتر نجفی اضافه کرد: ما طبق قانون 55 شهرداری ها 
موظفیم دستورالعمل کنترل جمعیت سگهای دوره گرد 
وبی خانمان را که از طرف وزارت کشورابلاغ شده عمل 
نمائیم .وی تصریح کرد: با توجه به اینکه مشهد الرضا به 
شهر امام ضامن آهو معروف است سعی میکنیم با کسب 
مجوز های شرعی و قانونی از ظرفیت های موجود این 
دومین کلانشهر ایران استفاده و مفاد "دستورالعمل کنترل 
جمعیت سگهای دوره گرد.و بی خانمان " را با خوانش 
اخلاقی و انســانی اجرا کنیم .معاون خدمات و محیط 
زیست شهری شهرداری مشــهد با بیان اینکه در زمان 
مسولیتم در نیشابور توفیق شد با روش مناسب و کمک 
بخش خصوصی ، سگ ها عقیم سازی و واکسینه شوند، 
نوید داد ما در مشهد هم این آمادگی را داریم تا با همکاری 
بخش خصوصی و مردمی این اقدامات را انجام دهیم 
.دکتر نجفی بیان کرد : شهربا فضای سبز و پرواز و نوای 
پرندگان زیباتر میشود به نظر من همان طور که امروز 
در کوچه و خیابان انسان ها با گربه ها زندگی مسالمت 
آمیزی دارند اگر سگها هم عقیم سازی و واکسینه شده 
باشد می تواند در حومه شــهر زندگی کنند زیرا خطر 
ندارند و چرخه اکوسیستم نیز حفظ میشود که این مهم 

نیاز به فرهنگ سازی دارد.
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ایجاد دفاتر خدمات رسان بیمه سلامت در محلات حاشیه نشین تبریز

 تبریز-محمدزاده،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل سلامت و امور اجتماعی شهرداری تبریز از ایجاد دفاتر خدمات رسان بیمه سلامت در محلات حاشیه نشین این شهر خبر داد.
 حسن زاده ضمن بازدید از دفتر تسهیل گری محله خلیل آباد در اولین روز آغاز ثبت نام بیمه همگانی سلامت که بر اساس تفاهم نامه فی مابین اداره کل سلامت و امور اجتماعی شهرداری تبریز و اداره کل بیمه 
سلامت استان و با همکاری دفتر تسهیل گری و دفاتر خدمات ارتباطی اجرا می شود گفت: به منظور خدمات رسانی به محلات هدف و ثبت نام شهروندان فاقد بیمه پایه در مناطق کم برخوردار و با توجه به تاکیدات 
مقام معظم رهبری و ابلاغ شهردار محترم تبریز در راستای ارائه خدمات به این محلات، طرح مزبور اجرا می شود. در این طرح افراد فاقد بیمه پایه ثبت نام کرده و به طور رایگان از سه ماه خدمات بیمه سلامت 
برخوردار خواهند بود.  سه دهک اول جامعه از خدمات دائمی رایگان این بیمه بهره مند بوده و دهک های بعدی طبق اعلام و اطلاع رسانی عمومی با پرداخت هزینه های لحاظ شده از این خدمات استفاده می کنند.

در دفاتر خدمات رسان بیمه سلامت علاوه بر تمدید آنلاین، برای اسکن مدارک هویتی بعد از ثبت نام باید به نزدیکترین دفاتر خدمات ارتباطی مراجعه کرد.
 وی با اشاره به برای افرادی که از پوشش هر نوع بیمه و یا عدم آن برای خود و افراد تحت تکفل اطلاعی ندارند گفت: این افراد با شماره گیری کد #۱۶۶۶* می توانند در این خصوص اطلاعات لازم را کسب کنند.

 معاون خدمات ومحیط زیست شهری شهرداری مشهد تاکید کرد؛

لزوم ساماندهی و جمع آوری سگهای دوره گرد و بی خانمان

مدیرعامل شرکت پیشتیبانی فناوری و نوآوری فولاد مبارکه عنوان کرد؛

فولادمبارکه عامل پیشرفت اکوسیستم های نوآوری

ایران زمین 7اخبار 7ایران زمین ایران زمین

اصفهان-سمیه کربلایی،خبرنگاراقتصادسرآمد-
یحیی پالیزدار مدیرعامل شرکت پیشتیبانی فناوری 
و نوآوری فولاد مبارکه اظهار کرد: برای اینکه در مورد 
شرکت های دانش بنیان صحبت کنیم باید از شرکت های 
دانش بنیان تعریف درستی داشته باشیم چرا که به فرموده 
رهبر معظم انقلاب، شــرکت های بزرگ نیز به سمت 
دانش بنیان شدن بروند. نکته قابل توجه اینجاست که 
شرکت های به روش های مختلفی می توانند تولید ثروت 
کنند: عده ای بر اساس مزیت های نسبی خود می توانند 
سود ایجاد کنند که مثلًا شرکت های فولادی بر اساس 
مزیت های نسبی تولید فولاد در ایران این کار را انجام 
می دهند. این مزیت های شامل انرژی ارزان تر نسبت به 
بسیاری از کشورها، در دسترس بودن مواد اولیه، نیروی 

کاری متخصص و مجرب و... است.
وی گفت: شــرکت های دانش بنیان با استفاده از تولید 
دانش، ســودآوری خود را ایجاد می کنند؛ یعنی دانش 
باعث می شود این شرکت مزیتی رقابتی نسبت به دیگر 
رقبا داشته باشد که این مزیت رقابتی همان نقطه یا نقاط 
تمرکز اصلی شرکت اســت. اگر صنایع فولاد کشور 

به ویژه فولاد مبارکه بخواهد به این ســمت برود باید 
تلاش کند از دانش و فناوری و بــه طور کلی چیزی 
که در زیست بوم فناوری کشــور و دنیا تولید می شود 
استفاده لازم را ببرد تا بتواند در راستای آن تولید خود 

را سامان بخشد.
وی خاطر نشان کرد: با توجه به وضعیت فعلی کشور و 
علی رغم اینکه مزیت های تولید فولاد در کشور هنوز هم 
وجود دارد عمل به این روش می تواند سود فولادسازان 
را چند برابر کند و ارزش افزوده کالای تولید شــده را 
افزایش دهد. این موضوع با ایجاد نظام نوآوری مدون و 
ساختارمند محقق می شود تا با طراحی و پیاده سازی آن 
شاهد شکوفایی چنین مدل هایی باشیم. خروجی نظام 
نوآوری می تواند محصولات نوآور یا تکنولوژی هایی 
باشد که بتواند این ارزش افزوده را ایجاد کند. علاوه بر 
این شکل گیری کسب و کارهای نوآور نیز می تواند یکی 
دیگر از دستاوردهای دیگر این نظام باشد تا مثلا نتیجه 

آن رسیدن به قطعات نواورنه یا تجهیزات جدید باشد.
پالیزدار تصریح کرد: شرکت بزرگی مانند فولاد مبارکه 
همه این خروجی ها را می توانــد با ابزارهای مختلف 

نهادینه کند و با این روش ها و ابزارهای موجود می تواند 
به خروجی های مورد نظر خود برسد. بهبود مستمر 
کیفیت، تعالی سازمانی، ایجاد مرکز نوآوری، در اختیار 
گرفتن نیروهای متخصصی که با فرایند تحقیق و توسعه 
وارد مجموعه می شوند و بسیاری از روش های دیگر 

می تواند در رسیدن به این اهداف مؤثر باشد.
مدیرعامل شرکت پیشتیبانی فناوری و نوآوری فولاد 
مبارکه عنوان کرد: وظیفه شرکت پشتیبانی نوآری و 
فناوری فولاد مبارکه این است که با استفاده از نهادهای 
خارج از گروه فولاد مبارکه به بهره برداری و اکتشاف 
فرایندهای جدید در جهت نوآور کردن فولاد مبارکه 
اقدام کنیم که این کار را در کنار دیگر هویت های سازمان 
مانند واحدهای تحقیق و توسعه، تضمین کیفیت و... این 

کار را انجام می دهیم.
وی توضیح داد: ما بر اســاس روش ســرمایه گذاری 
خطرپذیر بر شرکت های دانش بنیان کوچک و متوسط 
این اهداف را پیگیــری می کنیم و بــا در نظر گرفتن 
نیازمندی های گروه فولاد مبارکه و احصاء آن به همراه 
مطالعه بر توانمندهای شرکت های دانش بنیان که منطبق 

بر نیازهای فولاد مبارکه هســتند و نیازمند به توانمند 
شدند دارند مأموریت های خود را در این زمینه انجام 
می دهیم که این توانمند شدن شامل پرکردن خلأهایی 
موجود در زمینه تکنولوژی، سرمایه در گردش، تحقیق 
و توسعه و... اســت که با وارد شــدن به این عرصه و 
در نظر گرفتن روش ســرمایه گذاری خطرپذیر موانع 
مربوطه را برطرف می کنیم تــا بتوانند به فولاد مبارکه 

خدمت رسانی کنند.

 نیروگاه شهید رجایی سومین نیروگاه بزرگ برق کشور تامین 
کننده ۳.۵ درصد برق کشور است

قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرعامل نیروگاه شهید رجایی قزوین گفت: 
این نیروگاه به عنوان سومین نیروگاه بزرگ برق کشور تامین کننده ۳.5 درصد برق کشور 

است.
ابوالفضل موتابها مدیرعامل نیروگاه گفت: تولید سالانه این نیروگاه ۱۲ میلیارد کیلووات 
ساعت است و انجام تعمیرات آن نیز همه ساله و با توجه به کاهش دمای هوا از مهرماه تا 

اردیبهشت ماه سال بعد صورت می پذیرد.
موتابها افزود: امروز و با توجه به ۳۰ سال فعالیت این نیروگاه با تلاش شبانه روزی کارکنان 
شاهد حداکثر توان این واحد همانند سال های نخست فعالیت آن در عرصه تولید انرژی 
الکتریکی پایدار هستیم. مدیرعامل نیروگاه شهیدرجایی درادامه بیان داشت: با توجه به 
فعالیت شبانه روزی صورت گرفته شده و با تعویض به موقع قطعات استراتژیکی و اساسی 
مستمر، ظرفیت تولید و راندمان نیروگاه شهید رجایی مطلوب ارزیابی شده و همچنان نیز به 

ایفای نقش خود در حوزه تامین برق مورد نیاز اقدام می کند.
موتاب ها با اشاره به مصرف سوخت مازوت در این نیروگاه، اظهار داشت: 5۰ درصد برق 
تولیدی این واحد نیروگاهی توسط نیروگاه بخار به انجام می رسد که در برخی از مواقع به 
ناچار مجبور به استفاده از سوخت مازوت می شود که بیشتر نیز در فصول سرد سال و به 

خاطر مصرف بیش از حد گاز است.
موتابها بیان داشت: هیچ یافته علمی دلالت بر این موضوع ندارد که استفاده از سوخت مازوت 
توسط نیروگاه، اقلیم منطقه را به هم زده باشد و در عین حال نیز سهم آلایندگی های این واحد 

با یافته های انجام شده بسیار ناچیز بوده است.
نیروگاه شهید رجایی با ۱۳ واحد بخاری و سیکل ترکیبی و ظرفیت نامی ۲۰4۲ مگاوات، 

سالانه ۱۲ میلیاردکیلووات ساعت انرژی الکتریکی تولید می کند.

 ایجاد بیش از ۱۲ هزار فرصت شغلی برای  مددجویان گلستانی
 گرگان-آذری،خبرنگاراقتصادسرآمد-رییس کمیته امداد امام خمینی )ره( گفت:سهم نهاد 
حمایتی کمیته امداد در راستای ایجاد اشتغال و کارآفرینی و رونق تولید در استان گلستان 
افزون بر  ۷۱۰ میلیارد تومان است سیدمرتضی بختیاری در مراسم بهره برداری از فاز اول 
۱5۰ واحد مسکن ویژه مددجویان کمیته امداد گلستان در شهر فاضل آباد افزود:ایجاد ۱۲ 
هزار و 5۰۰  شغل جدید برای مددجویان کمیته امداد امام خمینی )ره( با اعطای تسهیلات 
اشتغال  هدف گذاری شده که قابل افزایش است.وی اظهار داشت:در فراخوان هایی که 
مقام رهبری در ارتباط با مواسات،همدلی و کمک های مومنانه صادر کردند و مردم با قدرت 
حضور پیدا کردند که پشتیبان این طرح های مواسات و هندلی بیش از 5۳ هزار پایگاه بسیج 
بودند.وی بیان کرد:برخی کشورهای زورگو جلوی واردات ماسک به ایران را در زمان شیوع 
ویروس کرونا گرفتند با کمک مردم صادر کننده ماسک در دنیا هستیم.رییس کمیته امداد امام 
خمینی )ره( گفت:طی تفاهم  با بسیج سازندگی،بنیاد مسکن،بنیاد مستضعفان و ستاد اجرایی 
فرمان حضرت امام )ره( باید 5۰ هزار مسکن محرومان روستایی طی ۲  سال احداث شود.

بختیاری افزود:نگاه نهادهای حمایتی،دولت سیزدهم و مجلس یازدهم علاوه بر مطالبه 
گری و نظارت تخصیص بودجه ساخت خانه برای محرومین است.وی اظهار داشت:در 
طرح جهش تولید مسکن طی چهار سال چهار میلیون مسکن باید ساخته شود.  وی بیان 
کرد:گلستان در ساخت مسکن پیشتاز است و با توجه به پیشرفت های این استان هزار و ۲۰۰  

واحد از ساخت 4۰ هزار مسکن محرومان روستایی در گلستان خواهد بود.
رییس کمیته امداد امام خمینی )ره( افزود:حدود ۳۶۰ هزار واحد مسکن برای مددجویان 
طی چهار سال آینده احداث خواهد شد که از این تعداد ۱۲۰ هزار مسکن روستایی و۲4۰ 

هزار مسکن شهری است.

 ارتقاء درجه ۶ شعبه بانک ملی در استان بوشهر
بوشهر – سهیلا کرمپورنیا،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیریت امور شعب بانک ملی در استان 
بوشهر گفت: براساس آخرین ارزیابی عملکرد شعب بانک ملی در کشور، ۶ شعبه این استان 

ارتقاء درجه پیدا کردند.
به گزارش روابط عمومی مدیریت امور شــعب بانک ملی در اســتان بوشهر، داریوش 
زراعت گر در تشریح این خبر اظهار کرد: این ارتقاء درجه موفقیتی چشمگیر در حوزه بانکی 
استان بوشهر است که پس از لطف و نگاه خداوند باید آن را مرهون تلاش و از خودگذشتگی 

مجموعه بانک ملی در استان بوشهر بدانیم.
وی بیان کرد: از سال ۹۷ و در مدیریت جدید ۱۶ شعبه بانکی

ملی و ۱5 دوایر شعب در استان بوشهر )۶۵٪(ارتقاء درجه داشتند که شاخص ترین آن در 
سال جاری رخ داده است. زراعت گر ادامه داد: در ارتقاء درجه شعب برای نخستین بار در 
تاریخ فعالیت شعب بانک ملی در استان بوشهر یکی از شعب موفق به کسب درجه *ممتاز 
)الف(* شده است. وی یادآور شد: در ارزیابی جدید همچنین 5 شعبه نیز از درجه های 4، 
۳ و ۲ به درجه های بالاتر ارتقاء یافتند. زراعت گر یادآور شد: تکریم ارباب رجوع، میزان 
جذب سپرده، سود دهی ،تسهیل در خدمات دریافتی مشتریان، پرداخت تسهیلات، میزان 
ارائه خدمات غیرحضوری به مشتریان از جمله  شاخص های مهم در ارزیابی شعب هستند 
که در استان بوشهر با تمهیدات صورت گرفته از سوی مدیریت ،عملکردی ستودنی در این 

بخش حاصل شده است.
وی افزود: برای سایر شعبی که موفق به ارتقاء درجه نشدند نیز پیش بینی شده شمار قابل 

توجهی از آنها در ارزیابی جدید موفق به ارتقاء درجه شوند.
خاطر نشان می سازد که بانک ملی استان بوشهر در ارزیابی عملکرد واحدهای بانک ملی در 

سراسر کشور طی دو سال متوالی )۱۳۹۹-۱4۰۰( موفق به کسب رتبه اول گردیده است.

 مدیر کل امورمالیاتی استان:
 ۱۳۰۰ میلیارد به حساب شهرداری ها
 و دهیاری های هرمزگان واریز شد

بندرعباس-خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیر کل امورمالیاتی هرمزگان از واریز ۱۳۰۰ میلیارد 
تومان به حساب شهرداری ها و دهیاری ها جهت اجرای پروژه های عمرانی استان خبر داد .

 رضا آخوند زاده در دیدار با استاندار هرمزگان به مناسبت هفته مالیات و فرهنگ سازی 
مالیاتی گفت : در دوماهه نخست سال گذشــته ۹۱ میلیارد تومان و در مدت مشابه سال 
جاری ۳۲۷ میلیارد تومان به شهرداری ها و دهیاری های استان پرداخت شد که از افزایش 
۲5۸ درصدی برخوردار بوده است. او گفت: در سال ۹۹ مبلغ ۶5۰ میلیارد تومان و در سال 
گذشته هزار و۳۰۰ میلیارد تومان به شهرداری ها و دهیاری های استان واریز شد که رشد ۱۰۹ 
درصدی دربرداشته است. آخوندزاده در ادامه گفت: میزان سهمیه مالیات وصولی مصوب 
برای استان در سال گذشته ۶هزار و ۸۰۰ میلیارد تومان بود که این اداره کل ۱۰ هزار و۸۰۰ 

میلیارد تومان وصول نمود که با افزایش ۱55 درصدی نسبت به سال ۹۹ روبرو بوده است.

   تلاش بی وقفه برای حفظ آمادگی
 نیروگاه شهید رجایی در پیک تابستان

قزوین-مریم نقدی،خبرنگاراقتصادسرآمد-متخصصان نیروگاه شهید رجایی، با تلاش بی 
وقفه خود، واحد 5 گازی این نیروگاه را که دچار اشکال شده بود به مدار تولید، بازگرداندند.
در پی بروز اشــکال در سیستم خنک کاری توربین واحد شــماره 5 گازی این نیروگاه، 
متخصصان تعمیرات با شناسایی ایراد وارده، بلافاصله اقدام به عمل نموده و در کوتاه ترین 

زمان ممکن توانستند این واحد را به شبکه سراسری تولید، بازگردانند.
در این حادثه که نیمه شب گذشته رخ داد، متخصصان تعمیرات نیروگاه سیکل ترکیبی 
بلافاصله فراخوان شدند و بدون وقفه تاپایان همان روز نسبت به انجام تعمیرات و رفع 
اشکال اقدام نمودند که سرانجام این واحد، دقایقی پس از پایان تعمیرات، به مدار تولید، 
بازگشت. نیاز مبرم به انرژی الکتریکی به ویژه در ایام تابستان و افزایش دمای هوا در روزهای 
اخیر، از دلایل آمادگی نیروگاه شهید رجایی همراه با دیگر نیروگاه های کشور در این روزها 
است، به طوری که آمادگی تولید و رفع محدودیت های آن، همواره از سوی متخصصان 

صنعت تولید برق در نیروگاه ها رصد می شود.

سرپرست شرکت گاز مازندران تاکید کرد؛
 جلب رضایت مشتریان و ارباب رجوع
 از طریق ارایه خدمات با کیفیت مطلوب

ساری – درخشنده،خبرنگاراقتصادسرآمد-سرپرست شرکت 
گاز مازندران در بازدید از واحد بهره برداری ستاد عنوان کرد: یکی 
از هدفهای اصلی سازمان، جلب رضایت مشتریان و ارباب رجوع 

از طریق ارایه خدمات با کیفیت مطلوب است.
به گزارش روابط عمومی شرکت گاز استان مازندران، قاسم مایلی 
رستمی در این بازدید گفت: رضایتمندی مردم از سازمان یکی از 
شاخصهای اصلی سنجش کار آمدی و رشد و توسعه می باشد و 
مؤلفه هایی از قبیل سرعت، صحت و دقت در انجام کار مراجعان، 
چگونگی رفتار و برخورد با ارباب رجوع و اطلاع رسانی مناسب 

عواملی هستند که موجب رضایتمندی مراجعین می شوند.
وی همچنین بهادادن به حقوق همه شهروندان و رعایت شأن و 
عزت نفس آنان را بسیار ضروری برشمرد و اظهار داشت: رفتار 
مناسب همراه با گشاده رویی در برخورد با مراجعه کنندگان، تسلط 
داشتن به امور محوله، رعایت ادب و نزاکت در گفتار و ایجاد احترام 
متقابل، سرعت عمل در انجام امور مراجعان، رعایت عدالت و نوبت 
در ارایه خدمات، تطبیق اطلاعات اعلام شده قبلی و رفتار متصدی 
انجام کار، آرامش و متانت در رفتار، نپرداختن به امور شخصی و 
گفتگوهای بی مورد، راهنمایی مراجعان با ارایه توضیحات کافی، از 

نکاتی بود که دکتر مایلی به آن اشاره کرد.
در حال حاضر بیش از یک میلیون و 5۷5 هزار مشترک از خدمات 

شرکت گاز مازندران بهره مند هستند.

  طرح۱۵۰ میلیارد تومانی بیمارستان
 تامین اجتماعی در هشتگرد کلید می خورد

کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادسرآمد-نماینده مردم البرز 
گفت: با توجه بــه نیاز منطقه غرب البرز در طی ســالیان اخیر با 
پیگیری های انجام شده بیمارستان تامین اجتماعی هشتگرد تا یک 

ماه آینده آغاز خواهد شد.
 علی حدادی گفت:محدودیت مکانی از مشــکلات جدی این 
مجموعه است و امروز نیاز مردم غرب اســتان البرز با توجه به 
جمعیت بالای تحت پوشش تامین اجتماعی بیمارستان مجهز 

درمانی است.
او می گوید: با پیگیری های انجام شده طی دو سال گذشته، مجوز 
ساخت بیمارستان تامین اجتماعی با ۱5۰ میلیارد تومان اعتبار در 

شهر هشتگرد اخذ شده است.
 حدادی گفت: امیدواریم بتوانیم طی یک ماه آینده عملیات ساخت 

ساختمان بیمارستان تامین اجتماعی را آغاز کنیم.
او گفت: حجم مراجعه مردم به مراکز درمانی تامین اجتماعی در 

نظرآباد، هشتگرد و چهارباغ بالاست.
طاهرخانی مدیر درمــان تامین اجتماعی البرز گفــت: اداره کل 
درمان تامین اجتماعی اســتان البرز مصوباتی را برای ساخت و 
تجهیز بیمارستان را گذرانده است و تامین اعتبار لازم انجام شده 
و به محض این که شهرداری هشتگرد زمین مورد نظر را در اختیار 
مدیریت درمان تامین اجتماعی سازمان قرار دهد طرح ساخت 

بیمارستان کلید خواهد خورد.

  بهره مندی بیش از ۲ میلیون البرزی 
از خدمات شرکت گاز

کرج-معصومه عینی،خبرنگاراقتصادســرآمد-مدیر عامل این 
شرکت گاز البرز گفت: در سه ماهه اول سال ۱4۰۱ تعداد ۱۹۲ نفر 
از جمعیت روستایی در قالب ۸5 خانوار زیر پوشش گاز طبیعی 

قرار گرفتند.
سیدرضا غفاریان گفت: در البرز ۲ میلیون و ۶۹۱ هزار و ۳۳5 نفر در 
قالب ۸5۳ هزار و ۶۹ خانوار از نعمت گاز استفاده می کنند که از این 
تعداد ۲ میلیون و 4۹5 هزار و ۳۶۸ نفر ساکن شهر و ۱۹5 هزار و ۹۶۷ 
نفر روستانشین هستند. او گفت:  تعداد خانوار های شهری که از گاز 

استفاده می کنند ۷۹۲ هزار و 5۳5 خانوار است.
 غفاریان می گوید: تعداد خانوار های روستایی استفاده کننده از گاز 

در البرز ۶۰ هزار و 5۳4 خانوار می باشد.
به گفته مدیر عامل شرکت گاز البرز دراین استان بیش از ۹۹ درصد 
مردم در بافت شهری زیر پوشش شرکت گاز البرز بوده در حالی که 
میانگین جمعیت روستایی استفاده کننده از نعمت گاز به بیش از ۸۸ 
درصد می رسد و در مجموع بیش از ۹4 درصد کل ساکنان استان  

از گاز استفاده می کنند.

  افزایش یک میلیون تنی ظرفیت
 ذخیره سازی غلات در لرستان

خرم آباد-حبیبی ،خبرنگاراقتصادسرآمد-مدیرکل غله و خدمات 
بازرگانی لرستان گفت: ظرفیت ذخیره سازی انواع غلات در استان 
با تکمیل و بهره برداری از طرح های در دست اجرا در مناطقی مانند 
دورود، الیگودرز و نورآباد به بیش از یک میلیون تن افزایش می یابد.
حجت الله بیرانوند گفت: در حال حاضر بیش از ۸۰۰ هزار تن سیلو 
و انبار مکانیزه غلات مانند گندم و جو در استان در حال بهره برداری 
است و طرح های در دست اجرا نیز بیش از ۹۰ درصد پیشرفت 
فیزیکی دارند که تلاش می شــود تا پایان سال آماده بهره برداری 
شوند. وی با بیان اینکه بیشترین میزان حجم ذخیره سازی مربوط به 
محصول گندم می باشد می گوید: در بحث زیرساخت حوزه گندم 
مشکل خاصی در لرستان وجود ندارد و با توجه به ظرفیت مازاد، انبار 

غله مناسبی برای استان های همجوار نیز به شمار می رود.
وی با بیان اینکه بیشترین حجم نقل و انتقالات گندم در لرستان 
مختص شهرستان ازنا است گفت: سیلوی دولتی این شهرستان 
مجهز به حمل و نقل ریلی بوده و در طول سال، گندم از طریق حمل 
ریلی به سایر نقاط کشور از جمله استان های خراسان رضوی، یزد و 
کرمان ارسال می شود. بیرانوند گفت: اداره غله و خدمات بازرگانی 
شهرستان ازنا در مجموع از 4۳ هزار و 5۰۰ تن ظرفیت ذخیره سازی 
ملکی برخوردار اســت و عملیات ورود و خــروج ۲5۰ تا ۲۶۰ 
هزار تن گندم سالیانه به طور میانگین از طریق سیلوی دولتی این 
شهرستان انجام می شود. وی همچنین گفت: ۱۳ کارخانه آرد استان 
با ظرفیت اسمی بیش از ۷۰۰ هزار تن فعال و باتجربه و برخی نیز 
دارای زیرساخت های صادراتی هستند بنابراین نگرانی از ناخالصی 
گندم در چرخه تولید آرد وجود نــدارد چرا که تمام فرآیند های 
مربوط به این مهم از جمله نگهداری گندم، استاندارد و قانونی است 

و کیفیت آرد استان از میانگین کشور کمتر نیست.
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اخبار

 در شرکت برق منطقه ای مازندران و گلستان انجام شد؛
 نصب و راه اندازی بزرگترین 

ترانسفورماتور قدرت سه فاز یکپارچه ایران
ساری-درخشــنده، خبرنگار 
اقتصادسرآمد-در آیین بارگیری 
از بزرگترین ترانسفورماتور قدرت 
ســه فاز یکپارچه ایران در ایستگاه 
۲۳۰/4۰۰ کیلوولت ناریوران شرکت 
برق منطقه ای مازندران و گلســتان، 
کوروش موسوی تاکامی مدیر عامل 
برق منطقه ای مازندران و گلســتان 

همزمان با دهه امامت و ولایت، این اقدام را پرقدرت ترین اقدام عملی 
این شــرکت در دهه اخیر توصیف کرده و اعلام کرد که با نصب این 
ترانسفورماتور ۲۳۰/4۰۰ با ظرفیت ۳۸5 مگاولت آمپرهمراه با فیدرها 
و تابلوهای کنترل و حفاظت مرتبط ظرف ســه ماه گذشته، مشکل 
افت ولتاژ مناطق وسیعی از مرکز مازندران از جمله بابل، آمل، بابلسر، 
محمودآباد و قائمشهر مرتفع گردید. وی عملکرد رله های ریزش بار 
ولتاژی را یکی از عمل مهم خاموشی در سال گذشته دانست و اعلام 
کرد که این شــرکت در دولت مردمی با تکیه بر توان داخلی، با برنامه 
ریزی دقیق و با هدف بهــره گیری از حداقل منابع و انتفاع رســانی 
حداکثر در قالب اندیشه و استفاده از نیروی متخصص، توانست این 
ترانسفورماتور غول پیکر سنگین وزن را که بالغ بر ۲۱۰ تن وزن دارد؛ را 
با احداث چندین کنارگذر روی رودخانه های استان مازندران که امکان 
عبور این ترانسفورتور از روی پل های موجود به سبب سنگینی و وزن 
زیاد میسر نبود، از فروردین ماه به سمت محل ایستگاه حمل و در ماه 
گذشته به روی ریل ترانسفورماتور انتقال داد. وی گفت با احداث یک 
بی ۱.5 کلیدی 4۰۰ کیلوولت و یک بی ترانسفورماتور ۲۳۰ کیلوولت، 

این ترانسفورماتور عظیم و پرقدرت بارگیری شده است.
وی همچنین خاطرنشــان کرد که از ابتدای ســال جــاری تاکنون، 
تنها در اســتان های مازندران و گلســتان، حدود ۹۰۰ مگاولت آمپر 
ترانسفورماتور قدرت انتقال نصب شد که معادل حدود ۲۳% ظرفیت 
پیک استان های مازندران و گلستان بوده و البته عددی تحسین بر انگیز 
اســت. وی گفت در حوزه فوق توزیع نیز با افزایش ظرفیت حدود 
5۰۰ مگاولت آمپر ترانســفورماتور، ظرفیت ایستگاه ها ارتقاء یافته 
است، بطوریکه خوشبختانه در ســال جاری علیرغم بارگیری بالا از 
ترانسفورماتورهای قدرت، مشکل عملکرد رله های ریزش بار و یا 
خاموشی مرتفع شده و عدد خاموشی در دو استان مازندران و گلستان 
در عدد صفر باقی مانده است. خاطر نشان می شود که نیاز مصرف سال 
جاری استان های مازندران و گلستان حدود 5۲۰۰ مگاولت آمپر پیش 
بینی می شود که نصب این میزان ظرفیت از ترانسفورماتورهای قدرت 
که رشد ۱۰ درصدی کل شــبکه را بهمراه داشت، در این مدت کوتاه 

نشان از توانمندی این شرکت دارد.

  مدیر مهندسی نورد شرکت ذوب آهن اصفهان:

   تیرآهن H۲۴ به سبد محصولات 
ذوب آهن اصفهان اضافه شد

  
 اصفهان-ســمیه کربلایــی، 
- مد آ ســر د قتصا ا ر نگا خبر

محمدامین یوسف زاده مدیر مهندسی 
نورد شــرکت ذوب آهــن اصفهان 
گفــت: مهندســان و کارشناســان 
مجرب مهندســی نورد ذوب آهن، 
تیرآهن جدید H۲4 را نرمال و به سبد 
محصولات با ارزش افزوده بالای این 

شرکت اضافه کردند. مطرح کرد: در تاریخ مهندسی نورد بعد از ریل زبانه 
سوزن، این دومین پروفیلی است که در همان مرحله اول طراحی و بدون 

نیاز به اصلاحیه دوم که جزو ذات طراحی است، نرمال شده است.
وی افزود: تیم آباکوس مهندسی نورد با جذب جوان های مستعد و با 
هدایت عالی مسئول تیم طراحی، عملکرد بسیار خوبی را رقم زده است؛ 
به طوری که دقت ۶۰ درصدی پیشین، به بالای ۹5 درصد در طراحی و 

شبیه سازی رسیده است.
مدیر مهندسی نورد شرکت بیان کرد: در این مرحله، فعالیت بسیار حرفه ای 
 ،H۲۲ در استفاده از غلتک های 4۰ تنی قفسه ۹۰۰ مشترک برای تولید
H۲4 و H۲۶ صورت گرفت که انطباق این موارد اختلاف شدید، نیاز به 
دانش و تخصص بالایی را داشت که این کار برای اولین بار انجام گرفت 

و نتیجه درخشانی را در پی داشت.
یوسف زاده تصریح کرد: با الگوبرداری از فرایندی که برای تیرآهن ۳۰ 
انجام شد، در این روش تبدیلی کاهش مصرف غلتک و صرفه جویی آن 

به میزان سه میلیارد تومان نیز حاصل می شود.
علیرضا مهرابی، قائم مقام مدیر مهندسی نورد شرکت ذوب آهن اصفهان، 
با اشاره به اینکه تولید محصولات با ارزش افزوده بالا به صورت ویژه در 
دستور کار قرار گرفته است، گفت: پروفیل H۲4 به عنوان جدیدترین 
محصول با ارزش افزوده بالای این شرکت که در بلند مرتبه سازی ها رقیبی 
برای خود باقی نگذاشته است، به همت تلاشگران نورد ۶5۰ ذوب آهن 
اصفهان تولید شد. وی افزود: به طور کلی تولید محصولاتH سایز ۲۰ 
به بالا نسبت به محصولات IPE، ارزش افزوده بسیار زیادی در حدود 
۲.5 برابر و به طور کلی ۳.5 برابر را برای شرکت ذوب آهن اصفهان رقم 
می زند که این دستاوردهای تولیدی بزرگ با بومی سازی و تفکر داخلی و 

بدون هیچ وابستگی به خارج از کشور به ثمر نشسته است.
مهرابی عنوان کرد: شرکت ذوب آهن اصفهان طی دو ماه اخیر، ۲5 هزار 
تن تولید انواع پروفیل H داشته که دو تا سه برابر سال گذشته بوده است. 
این روند تولید نشان می دهد که بخش طراحی کالیبر و تکنولوژی تولید 
نورد ۶5۰ و تراش غلتک کارگاه میانی نورد به میزانی از پایداری رسیده 
است که با کمترین خطای طراحی و تکنولوژی تراش، محصول جهانی 

مطابق با استاندارد جهانی تولید می کند.

معاون استاندار فارس؛

      نخستین جشنواره اقوام ایران زمین
 در جوار آرامگاه حافظ افتتاح شد 

  
شیراز –غزاله توانایی، خبرنگار 
اقتصادسرآمد-در این جشنواره 
غرفه های عرضه سوغات و صنایع 
دســتی و معرفــی آداب و فرهنگ 

شهرهای مختلف برپا شده است.
محمد فرخ زاده در آیین گشــایش 
نخستین جشنواره اقوام ایران زمین 
در جوار آرامگاه حافظ شیرازی اظهار 

کرد: در فصل تابســتان توجه به اوقات فراغت جوانان و نوجوانان از 
اهمیت بسیاری برخوردار است و این نمایشگاه قطعا شرایطی را برای 

گذران اوقات فراغت این قشر فراهم کرده است.
معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس ادامه داد: 
می توان گفت آشنایی جوانان و نوجوانان با آداب و رسوم اقوام ایرانی در 
تعطیلات تابستان یکی از موضوعات مهمی است که به عنوان اولویت 

در این نمایشگاه مورد توجه قرار گرفته است.
فرخ زاده با بیان اینکه یکــی از مهمترین اهداف مــا از برگزاری این 
نمایشگاه پرُ کردن شکاف و گسستی است که بین نسل قبل و نسل جدید 
ایجاد شده است، گفت: برگزاری چنین نمایشگاه هایی زمینه ای را فراهم 
می کند تا به پیشینه و تاریخ غنی و مؤثر کشورمان برگردیم. این نمایشگاه 
تداعی کننده یک فرهنگ غنی است که مانند چشمه ای می جوشد و باید 
راه را برای جاری شدن آن هموار کرد تا در مسیر خودش جریان یابد..

معاون هماهنگی امور زائرین و گردشگری استانداری فارس بیان کرد: 
میراث فرهنگی معنوی یکی از موضوعاتی است که امروز در دنیا مورد 
توجه قرار گرفته است. کشورهایی هستند که سابقه آنها به کمتر از ۱۰۰ 
سال می رسد اما این کشورها در حال تاریخ سازی برای خود هستند. 
با توجه به اینکه کشور ایران ســابقه چندین هزار ساله دارد، بایستی 
شرایطی را برای حفظ فرهنگ و انتقال داشته های ایران زمین به نسل 

آینده فراهم کنیم.
وی با بیان اینکه کشور ایران و استان فارس بیش از 5۰۰ رشته در حوزه 
صنایع دستی دارد، گفت: در بررسی های صورت گرفته متوجه شدیم 
که عمده این رشته ها به دست فراموشی سپرده شده اند. متأسفانه نسل 
جدید نسل گذشته را درنیابیده و فرزندان کار پدران را نیاموخته اند. 
حتی این نقص در سیستم آموزشی ما هم وجود دارد که این داشته ها و 
آداب و رسوم اقوام مختلف ایرانی در مدارس و دانشگاه ها به خوبی به 

دانش آموزان و دانشجویان منتقل نشده است.
فرخ زاده عنوان کرد: مراکز آموزشی، دانشگاه ها و پژوهشکده ها وظیفه 
دارند که این آداب و رسوم دیرینه و صنایع دستی ارزشمندمان که در 
حوزه گردشگری تولید ثروت می کند را در کتب آموزشی یا به صورت 

جزوه، فیلم یا سریال به نسل جدید منتقل کنند.


